

Referat bestyrelsesmøde

Deltagere: Rasmus Buhl
Thorbjørn Eskildsen
Mikkel Johansen (ref.)
Trine Rosenbæk
Søren Braas
Henrik Fyllengraf
Sara Johansen (Afbud)

Tidspunkt: 17.03.2025 kl. 19.30

Sted: Hos Trine

Vedr: Bestyrelsesmøde

Nedenstående emner blev behandles/besluttet

1. Sidste referat.

Ingen kommentarer til sidste referat.

2. Konstituering

Bestyrelsen konstituerede sig med følge:

- Formand, Rasmus Buhl.
- Kasser, Søren Braas.
- Sekretær, Mikkel Johansen.
- Bestyrelsesmedlem, Trine Rosenbæk
- Bestyrelsesmedlem, Sara Johansen
- Suppleant, Henrik Fyllengraf
- Suppleant, Helle Thisted

3. Opdatering af hjemmeside

Referat fra generalforsamlingen er lagt på hjemmesiden, og rundsendes med regnskab på mail til foreningens medlemmer.

Regnskab blev underskrevet på dagens bestyrelsesmødet.

4. Evaluering af generalforsamling

Generalforsamlingen forløb godt med mange deltagere. Bestyrelsen vurderer at det skyldes fællesspisningen som gentages næste år. Søndag var en god dag, for at trække så mange som muligt til.

5. Kommende arrangementer

- Forårsklargøring – Tovholder Trine
 - o Henrik Fyllengraf har kørt et læs stabilgrus til Shelter
 - o Opgaver:
 - Pæl skolesporet ved kirken skal rettes op.
 - Der skal indkøbes tabletter til muldtoilettet, Trine indkøber.
 - Nye skilte med overnatning (100,- kr.), Mikkel printer.
 - Affaldsindsamling, Trine køber sække.

Referat bestyrelsesmøde

- Foredragsaftener ved Jacob Snedker
 - o Trine opretter begivenhed for hvert arrangement
 - o Sidste foredrag var der 8 deltagere, bestyrelsen ser gerne deltagere.
 - o Super godt arrangement, som vi skal reklamere mere for.
 - Påskearrangement:
 - o Trine skriver til Helle om hun vil stå for påskeæg på Slaggård Banke
 - Herre aften – Tovholder Rasmus:
 - o Fælles madlavning over bål.
 - o Dato fredag den 9. maj.
 - o Afholdes i spejderhytten.
 - Fredagscafe:
 - o Juni mdr. – Jørn Juul
 - o Generelt skal folk bare byde ind.
 - Sankt Hans 23. juni – Tovholder Henrik.
 - o Ved Henrik Fyllengraf.
 - o Trine opretter begivenhed
 - Sommerfest 6. september
 - o Afholdes ved Martin og Sanne Sørensen i Torp.
6. Mejerigrunden
- På generalforsamlingen blev det besluttet at foreningen træder ud af aftalen med Horsens Kommune. Bålpladsen skal nedlægges (sten skal fjernes), dette gøres når endeligt afslag er givet af kommunen.
 - Kommune skrev den 28.02.2025, at de arbejder på et afslag og hvad der skal ske med grunden. Enten sælger de den til nærliggende landmand eller tilplanter arealet. Mikkell følger op på kommunen løbende.
7. Områdeforskønnelse – Tovholder Mikkell
- Horsens kommune ved nedenstående har tilbudt at komme forbi at fortælle omkring områdeforskønnelse. Lene Holmgård (fagkoordinator og arkitekt).
 - Frist for indsendelse af ansøgninger til oplandsudvalget senest 10. august.
 - Mikkell Kontakter Lene Holmgård med datoer 28. april eller 5. maj. Har Lene en dagsorden til oplægget, så foreningen efterfølgende kan danne grupper.
 - o Fællesspisning 17-17.30 (Pizza)
 - o Foredrag 17.30 – 18.30
 - o Idemøde 18.30 – 20.00
8. Gudenåstien
- Rasmus har fået en henvendelse fra projektleder for Gudenåstien. Man vil gerne sætte skilte op de pæle som allerede findes for skolesporet. Kravet er at de nye skilte står øverst, bestyrelsen har ingen indvendinger mod dette. Rasmus orienterer projektlederen for Gudenåstien.
 - Ridestien på vildtbanestien er markeret med rød trekant nu, hvis ikke dette kan accepteres må projektlederen for gudenåstien komme med oplæg på nye skilte herunder farve. Evt. omkostninger for ændring af skilte samt timer for ændring af folderen for skolesporet skal afholdes af Horsens Kommune.
 - Tavlen i lavningen ved vildtbanestien skal evt. ændres, projektlederen skal kontakte Rita Jørgensen.

Referat bestyrelsesmøde

- Projektlederen foreslår at der skal være plancher omkring gudenåstien og man tilbyder at udskifte de eksisterende plancher mod at kortet opdateres (kort bliver lidt større). Det er bestyrelsens holdning at de eksisterende plancher skal opdateres. Foreningen skal det grafiske til godkendelse. De tidligere bidragydere skal stadigvæk stå på plancherne.
- De eksisterende plancher omkring skolen skal ligeledes skiftes, Rasmus forsøger at få det med i handlen.
- Rasmus orienterer projektlederen med ovenstående beslutninger.

9. Aftaler praktiske opgaver

- Trailer, det nærmer sig, Thorbjørn er tovholder.
- Serviceoptælling, afventer til at trailerprojekt er færdigt.
- Økonomi er overdraget til Søren Braas, der mangler dokument til banken.
 - o Rasmus kontakter banken for at oplyse at Søren Brass er blevet kasser.
 - o Mobilpay (Søren kontakter Troels og Thorbjørn) for overdragelse.
 - o Kontantbeholdning (ca. 8.000,-) nedskrives, Søren tager i banken 😊
 - o Rasmus kontakter banken vedr. nye regler for små foreninger, for at se om vi kan fritages fra gebyr.

10. Møderække:

- 14. april hos Mikkel (Herreaften, områdefornyelse, idéliste med nye aktiviteter)
- 2. juni hos Søren (Sommerfest og områdefornyelse)
- 25. august hos Rasmus (Sommerfest og bordtennisturnering)
- 20. oktober hos Sara (vinterklargøring og haloween)
- 12. januar hos Henrik (generalforsamling)

11. Evt.

Punkter til kommende strøm til shelter:

- Prop i vandhane ved shelter
- Planering og ekstra stabilgrus ved den store låge til shelterpladsen

Henrik kigger på en løsning på alarm på vandet ved shelteret, deadline 14 april. Evt. ny ansøgning til landsbyrådet udskydes til juni mdr.

Næste møde – 14. april hos Mikkel